

< لندن - لورين بارنز بيرتون



من هي أفضل الشركات في صناعة السفر؟

ستكشف "جوائز السفر البريطانية" 2006 من هي أهم شركات السفر في المملكة المتحدة، حيث سيصوّت الجمهور لأفضل شركات السفر في عام 2006 في حفل صاخب في 9 تشرين الثاني/نوفمبر في لندن. ومن المتوقع حضور ألفين من العاملين في صناعة السفر للمشاركة في هذا الحدث الذي يعد بأن يكون النقطة البارزة في جدول صناعة السفر البريطانية.

من خبراء الصناعة السياحية ترشيحات أصفاف متخصصة، مثل "السياحة المسؤولة" من أجل تبيان الطبيعة المتطورة للسياحة، سوف يدرج جميع الفائزين في قائمة شركات السفر المئة التي تحتل مرتبة الصدارة، والتي ستوزع مع صحيفة الصنداي تايمز بعد الحدث، للاطلاع على تفاصيل كيفية التصويت ولحجز مقاعد أو طاوولات في حفل الجوائز، الرجاء زيارة الموقع الإلكتروني: www.britishtravelawards.com وللسؤال عن أمور رعاية الجائزة، يرجى الكتابة إلى: sponsorship@britishtravelawards.com

الشركاء الآخرون والممولون، يشملون: صنديل، أفيز، تمتع بانكلترا، الصنداي تايمز، مجموعة ترايتون للسفر، الشركة السياحية، الاختيار الأول، توماس كوك ومعهد السفر والسياحية، التصويت على قوائم المرشحين بدأ في أواخر آب/أوغسطس، وستمنح الجوائز إلى 100 صنّف، بضمنها منظمو الرحلات إلى الوجهات السياحية الرئيسية، وخطوط الطيران، والهيئات السياحية، وصناعة الاتصالات، والشركات البحرية، وتأجير السيارات، والفنادق والمواقع الإلكترونية، والعديد غيرها، وسوف يدرس أيضا فريق

و بملك مؤسسًا الجائزة، جونثان هيتشينس ولورين بارنز بيرتون، ما يزيد على 20 سنة من الخبرة في مجال السفر وإدارة المناسبات، وهما يتلقيان مساعدة نخبة مختارة من الشركاء العاملين في قطاع السفر، وهدفهما هو أن يعكسا بدقة آراء العاملين في قطاع السفر والجمهور العام، ويتأس قائمة الشركاء شركة ريد لعروض السفر التي اختارت جوائز السفر البريطانية كمنااسبة رسمية لإغلاق معرضها الذي يحتل الرقم الأول في المعارض الدولية، وهو سوق السفر العالمي.

> London - Lorraine Barnes Burton



WHO ARE THE BEST COMPANIES IN THE TRAVEL INDUSTRY?

The British Travel Awards 2006 will reveal who the UK travel industry and the British travelling public have voted as the best travel companies in 2006 at a glittering awards ceremony on 9th November in London. Two thousand travel industry professionals are expected to attend the event, which promises to be the highlight of the British travel industry calendar.

Creators of The British Travel Awards 2006, Jonathan Hitchens and Lorraine Barnes Burton, have over 20 years experience in travel and event management and, with the input of specially selected travel partners, their aim is to accurately reflect the views of the industry and travelling public. Premier among those partners is Reed Travel Exhibitions who have chosen The British Travel Awards as the official closing event for their number one show – World Travel Market.

Other partners and sponsors include Sandals, Avis, Enjoy England, The Sunday Times, Triton Travel Group, The Tourism Partnership, First Choice, Thomas Cook and the Institute of Travel and Tourism.

Voting for the short listed nominees will begin in late August and awards will be presented across 100 categories including Tour Operators to major destinations, Airlines, Tourist Boards, B2B Industry Communications, Cruising, Car Hire, Hotels, Websites and many others.

A panel of industry experts will also consider entries in specialist categories such as "Responsible Tourism" to reflect the evolving nature of the industry. All winners will be included in the Top 100 Travel Companies magazine, which will be distributed with The Sunday Times newspaper after the event.

For details of how to vote and book tables/seats at The British Travel Awards visit the website www.britishtravelawards.com Sponsorship enquiries should be directed to sponsorship@britishtravelawards.com